



EN QUICK SHINE

Features: A rapid cleaner and detailer that contains a unique blend of Carnauba, PTFE and SiO₂. Eliminates fingerprints, micro-scratches, and swirl marks on paint, and leaves a glossy finish, especially on dark colors.

Uses: Cleans and shines all exterior surfaces of vehicles including plastic and rubber.

Directions: QUICK SHINE works best in an area that is dry, and away from direct sunlight. Spray on surface and spread evenly with an 899.90013XX or 899.900144 Microfiber Cloth. Use one cloth to clean and another to wipe dry. Wipe off immediately for a high gloss finish. Use different cloths for lower and upper parts to avoid scratches. Avoid splashing on surfaces that have already been cleaned. Do not allow to dry prior to wiping.

This information is based on our experience. Preliminary tests are advised before use. For more details, see the technical data sheet.

FR LUSTRANT RAPIDE

Caractéristiques: Un nettoyant rapide qui contient un mélange unique de Carnauba, PTFE et SiO₂. Élimine les empreintes digitales, les micro-rayures et les marques de tourbillon sur la peinture, et laisse une finition brillante, en particulier sur les couleurs foncées.

Utilisations: Nettoie et fait briller toutes les surfaces du véhicule incluant le plastique et le caoutchouc.

Mode d'emploi: LUSTRANT RAPIDE fonctionne mieux dans un endroit sec et à l'abri de la lumière directe du soleil. Vaporiser sur la surface et étaler uniformément avec un chiffon en microfibre 899.90013XX ou 899.900144. Utiliser un chiffon pour nettoyer et un autre pour essuyer. Essuyer immédiatement pour obtenir une finition brillante. Utiliser des chiffons différents pour les parties inférieures et supérieures afin d'éviter les rayures. Éviter les éclaboussures sur les surfaces déjà nettoyées. Ne pas laisser sécher avant d'essuyer.

Cette information est basée sur notre expérience. Des tests préalables sont avisés avant l'utilisation. Pour plus de détails, voir la fiche technique.

QUICK SHINE
SiO₂ infused spray
wax

**LUSTRANT
RAPIDE**
Cire vaporisable
infusée au SiO₂

Net content/Contenu net:

3.78 L (1 US gal)



Not classified as a hazardous substance or mixture according to the Globally Harmonized System (GHS) and the Hazardous Products Regulations (HPR).

See the **SDS** for more info at/
Voir la **FDS** pour plus d'info au:

wurth.ca or call/ou appelez: **1-800-263-5002**

Manufactured for/Fabriqué pour:

Wurth Canada Limited/Limitée

345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A1

Non classé comme substance ou mélange dangereux selon le Système général harmonisé (SGH) et le Règlement sur les produits dangereux (RPD).

Not for retail sale/Pas pour la vente au détail
Made in Canada/Fabriqué au Canada

Art. 893.150064 083



PAPE | 11/2022 | 893.150064 | V.1.0 | WHMIS 2015

QUICK SHINE

SiO₂ infused spray wax

LUSTRANT RAPIDE

**Cire vaporisable
infusée au SiO₂**

Net content/Contenu net:

3.78 L (1 US gal)